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Kære Birthe 
 
Tak for din henvendelse.  
Jeg sætter den på lokaludvalgets dagsorden i oktober og vender tilbage med deres svar. 
 
Med venlig hilsen  

Julie W olfsberg Oscilow ski 

Udvalgssekretær 

Sekretar iatet  for Vanløse Lokaludvalg 

_______________________________ 

KØBENHAVNS KOMMUNE  

Økonom iforvaltningen  

Frode Jakobsens Plads 4  

2720 Vanløse  

Mobil 6037 9460 

Em ail jwo@okf.kk.dk  

EAN 5798009800275 

 
Fra: Birthe Tang [mailto:tang.christiansen@hotmail.com]   

Sendt: 10. september 2016 09:58 

Til: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg 

Emne: Buslinier 

 
 
PÅ Ålekistevej ville det virkelig betyde noget for alle de beboere, som bor langs med og ned af sidevejene, at linie 10 
eksempelvis blev til en A bus, den kunne så køre forbi Vanløse station, så også gangbesværede kunne tage tog og 
metro herfra,  i stedet for alt er koncentreret omkring Flintholm, hvor der er øde og tomt i aftentimerne. 
Det er utrolig dårligt, at der i aftentimerne er en halv time mellem busserne, det kan godt være det ser ud til at der 
ikke er passagerer til bussen, men det skyldes at alle er blevet så vant til, at der ikke  er busser på Ålekistevej. 
Den manglende busdækning betyder altfor ofte, at jeg og min husstand tager bilen. 
Med venlig hilsen  
Birthe Tang 
Linde Allé 52,2.th. 
2720 Vanløse 
Sendt fra Mail til Windows 10 
 


